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Styrelesmöte 
 

Närvarande i klubbstugan: Johan Schwab, , Matilda Johansson, Sara Täck, Fredrik Skarenberg och Evert 

Carlsson 

Närvarande via länk: Karolin Emanuelsson 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Johan Schwab hälsade alla välkomna 
 

2. Val av justerare och protokollförare 
Till sekreterare för mötet valdes Karolin Emanuelsson och justerare Matilda Johansson  
 

3.  Godkännande av agendan 
Agendan godkändes 
 

4. Föregående mötesprotokoll (godkännande) 
Godkändes 
 

5. Styrelsen 
I. Träffpunkt Braås GoIF 

- Detta projekt är avslutat och punkten kommer tas bort till nästa möte 
 

II. Sommarjobbare 
- Tänker är att vi ska ha sommarjobbare som hjälper till med städning, målning och kiosk under 

sommaren. Vi behöver få in ca 12-15 st personer för att få det att gå runt då de endast får 
jobba 3 veckor alt 60 timmar. Dock måste vi ha någon som är över 18 år som hjälper till, då 
ingen under 18 år får ansvara över någon kiosförsäljning. 
 

III. Nya styrelsemedlemmar 
- Vi hoppas att så många som möjligt av alla gamla medlemmar kan vara kvar ett år till så vi får 

en bra överlämning. 
 

IV. Uppdatering medlemsskap? Lagledarrollen viktig 
- Johan S och Jerry S kommer presentera ett förslag efter årsmötet. 
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V. Invigning aktivitetsparken 
- Invigningen kommer att ske den 20 maj mellan klockan 12:00-16:00. Många aktiviteter är 

planerade och vi hoppas att alla planer går att genomföras. Vi i styrelsen kommer att behöva 
hjälpa till så mycket det bara går. 
 

 
    

VI. Försäkring över ytan, skadegörelse? 
- Evert kontaktar Dina försäkringar för att se om de kan komma med ett föslag på kostnad för 

en försäkring för vårt område 
 

VII. Energiinvestering 
- Vi har fått bidrag av kommunen på 487 500 kronor för att göra en energiinvestering.  

Beslut taget och vi kommer satsa på solpanel, luft och värmepump. 
 

VIII. Årsmöte 
- Vi ändrar datum till den 1 mars klockan 18.00. Evert ser till att kallelse kommer ut 

 
IX. Stadgeändringar på årsmötet 

- Vi kommer göra en ändring/uppdatering i våra stadgarr för att inkluderar alla våra idrotter 
 

X. Medlemsavgifter  
• Ungdom (-16) 150 SEK  

• Senior (17-) 250 SEK  

• Familj (skrivna på samma adress) 350 SEK  

• Stödmedlem 300 SEK 

XI. Träningsavgifter 
• Yngsta lagen är befriade ifrån träningsavgift första året 

• Ungdom poolspel 300 SEK 

• Ungdom seriespel 1000 SEK 

• Senior seriespel 1200 SEK 

 
 

 
6. Ekonomi 

I. Ekonomisk redovisning 
- Evert redovisar 

II. Balans/resultaträkning 
- Evert redovisar 

III. Övrigt 
   

 
7. Innebandysektionen 

I. Sektionsinformation 
 

II. Möte med VöFAB ang hallen efter nyår 
- Ingen ny information 

III. Ny Sektionsansvarig  
- Som det ser ut nu så kommer Mats Svensson att ta över detta ansvar 

IV. Ny sarg 
- Har fått en ny sarg. Det ska tryckas ny sponsring på den.  



 

 

 
 
 
 
 

 
8. Fotbollssektionen 

 
I. Sektionsinformation 

 
II. A-laget 

- I år kommer Fredrik Jansson, Erik Varde och James Andersson hjälpas åt att träna laget 
- Laget är anmält till Årydscupen i tipshallen 

III. Övrigt 
- Föräldrar till barn födda 2016 och 2017 har hört av sig och vill starta upp nya lag vilket är 

roligt. 
 

 
 

9. Sponsring. 
I. Vi har hittils fått in 265 000 sek på sponsring, Bra jobbat 

 
 

10. Friidrott. 
I. Sektionsansinformation 

- Inget nytt 
 

 
 

11. Mountainbike sektion: 
I. Sektionsinformation 

 
II. Projekt Mountainbike 

- Det kommer vara ett möte med Volvo CE som vi vill ska hjälpa till med sponsring av den nya 
cykelleden. Vi har redan fått in 1,3 miljoner från kommunen.  

III. Övrigt 
 

 
 

12. Anläggning (ar) 
I. Anläggningsgrupp Info 

- Inget nytt 
II. Organisation 

-  Inget nytt 
III. Övrigt 

 
13. Aktiviteter 

 
14. Övriga frågor  

 
  



 

 

 
Beslut: 

- Årsmötet kommer hållas 1 mars klockan 18:00 
- Beslut taget och vi kommer göra en energiinvestering och satsa på solpanel, luft och 

värmepump med hjälp av det bidrag vi får av kommunen  
 

  

Mötets avslutande: 

 

Ordföranden Johan Schwab avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 
 
 

Sekreterare för mötet Justerare 
 
 

…………………………………………………………… ………………………………………………………… 
 

Karolin Emanuelsson Matilda Johansson 
 
 
 

Ordförande 
 
 

…………………………………………………………… 
 

 Johan Schwab



 

 

 


